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VERSLAG 

Onderwerp/betreft Datum 

Projectgroepoverleg Uitbreiding Haven Heijen 20 februari 2017 

Locatie Tijd 

Business Center Roerpoort 9:30 – 11.00 uur 

Kenmerk/Archiefnummer Versie/Status 

170220_HH_definitief_Verslag 2e Projectgroepoverleg  
Uitbreiding Haven Heijen 

Definitief 

  

Aanwezig  
Provincie Limburg: Joyce Simonis (JS) 
Gemeente Gennep: Sjoerd Peters (SPe) 
Rijkswaterstaat: Tjeu van den Boorn (TvdB) en Ron Sassen (RSa) 
Waterschap Limburg: Raymond Sterck (RSt) 
Sweco: Anouk Meulenbroeks (AMe) 
Initiatiefnemers: Tijn Koppelman (TKo), Jaap Deutekom (JDe) en Gerda Franken (GF) 
Afwezig  
Provincie Limburg: John Lacroix (JL) 
Waterschap Peel en Maasvallei: Ralph Theunissen (RT)   
Sweco: Jan vd Mortel (JvdM) 
Agendaleden  
Gemeente Gennep:  Nol van Laarhoven 
 
 

nr. Omschrijving actie 

1. Opening en vaststelling agenda 

 Jaap heet iedereen van harte welkom. 

 Ralph Theunissen, Jan van de Mortel en John Lacroix hebben zich afgemeld. 

 De agenda wordt vastgesteld. 

 

2. Verslag overleg Projectgroep 25 juli 2016 

 Blz. 4: Ron zal de eigendomsgrens van de Rijksvluchthaven doormailen naar 
Jaap. 

 Blz. 4.: Ron stemt met het Waterschap af wie de lead neemt voor de 
Watervergunning. 

 Blz. 4. Er is door Arcadis (Rimmer Koopmans) en Riquest (Douwe Meijer) een 
concept notitie opgesteld met de uitgangspunten voor het geotechnisch en 
hydraulisch onderzoek. Deze concept notitie is toegestuurd naar het 
Waterschap en Rijkswaterstaat. Afgesproken wordt dat de notitie nog in een 
vervolgoverleg zal worden besproken waar ook de geotechnici / hydrologen 
van het Waterschap (William van Ruiten) en Rijkswaterstaat (Ed Lemaire) bij 
aanwezig zijn. Gerda gaat dit overleg inplannen. 

 Blz. 6. Tjeu vraagt of de hoogwatergeul is opgenomen in het Deltaprogramma. 
Het juridisch toetsingskader is namelijk anders wanneer het gaat om 
riviergebonden activiteiten of wanneer het gaat om hoogwaterbeschermings-
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maatregelen. Jaap antwoordt dat de geul is opgenomen in het 
Deltaprogramma en dat bij de planuitwerking hier rekening mee wordt 
gehouden. Douwe Meijer is gevraagd om een en ander met Ed Lemaire af te 
stemmen. 

3. Notitie Reikwijdte en Detailniveau  
a) Terugblik informatieavond 10 november 2016 

 De informatieavond is door circa 35 mensen bezocht, met name bewoners uit 
Heijen. De tijdens de informatieavond gemaakte opmerkingen zijn vervolgens 
ook als zienswijze ingediend. Men maakte zich met name zorgen over de 
toename van het verkeer over de Hoofdstraat. 

 De woonarkbewoners en de dorpsraad Hejje Mojjer zijn vooraf apart 
geïnformeerd.  

 Er is geen verslag gemaakt van de informatieavond. In het zienswijzeverslag 
wordt wel kort teruggeblikt op de informatieavond. 

b) Bespreken ingekomen zienswijzen en concept advies 

 Er zijn 11 zienswijzen ingediend. Het concept zienswijzenverslag wordt per 
zienswijze doorgelopen.  
o Zienswijzen 1 en volgende: specifieker aanduiden waar de te onderzoeken 

ontsluitingsvariant op het terrein van Teunesen komt (adres vermelden). 
o Zienswijze 4. ad c: Ron vraagt wat bedoeld wordt met dit onderdeel van de 

zienswijze. Jaap legt uit dat er in het kader van het Deltaprogramma Maas 
in de Noordelijke Maasvallei twee hoogwatergeulen aan de Brabantse kan 
zijn voorzien, waardoor mogelijk een gedeelte van het daar aanwezige en 
beschermde Maasheggenlandschap zal verdwijnen. Dit is het aspect waar 
de Stichting Das en Boom vraagt om aandacht aan te besteden. Dat betreft 
echter geen milieueffect in het kader van de uitbreiding Haven Heijen. In het 
advies bij c. aangeven dat dit geen milieueffect “in het kader van de  
uitbreiding Haven Heijen” betreft.  

o Zienswijze 5 ad b en c: toevoegen dat de vergunning van AVG bij de 
Provincie is in te zien. 

o Zienswijze 5 ad f, g en h: Flora en Faunawet wijzigen in Wet 
Natuurbescherming. 

o Zienswijze 5 ad k: de cumulatie van de effecten dient ook in beeld te 
worden gebracht. 

o Zienswijze 5 ad p: toevoegen dat niet alleen in de Omgevings-vergunning, 
maar ook in het bestemmingsplan de activiteiten aangegeven zullen worden 
(milieucategorie en bedrijvenstaat). 

o Zienswijze 5 ad s en t: toevoegen dat de inhoudelijke beoordeling ook 
plaats vindt door de andere bevoegde gezagen. 

o Zienswijze 6 ad a en b: toevoegen dat de Ladder onderdeel uitmaakt van 
de bestemmingsplantoelichting. 

o Zienswijze 11 ad 4: in het advies aangeven welke bevoegde gezagen 
betrokken zijn bij handhaving. 

 Naar aanleiding van zienswijze 5 ad a zal adviesbureau Marin ingeschakeld 
worden om de nautische aspecten te analyseren. 

 Het is volgens Sjoerd en Joyce niet nodig om de NRD aan te passen.  
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 Gerda zal het zienswijzenverslag naar aanleiding van de opmerkingen 
aanpassen. Ook zal een alinea met een terugblik op de informatieavond 
worden opgenomen. Het aangepaste zienswijzenverslag wordt nog een keer 
aan de Projectgroep voorgelegd. Daarna zal de definitieve opmaak en de 
besluitvorming door en bij de Provincie en de Gemeente plaatsvinden.  

 Nadat het College van Burgemeester en Wethouders en de Provincie Limburg 
met het verslag hebben ingestemd kan het verslag door de Gemeente naar 
Hejje Mojjer worden gestuurd en in de Klankbordgroep worden behandeld.  

 Algemene opmerking: afgesproken wordt dat de term woonarkbewoners wordt 
gehanteerd in plaats van woonbootbewoners. 

c) Nadere afhandeling en afstemming Provincie 

 De Provincie stelt een advies op rekening houdende met het advies van de 
commissie m.e.r., de zienswijzennotitie en de ambtelijke opmerkingen van de 
diverse afdelingen. Het advies van de Provincie wordt naar de Gemeente 
gestuurd, zodat dit advies in het besluitvormingstraject van de Gemeente kan 
worden meegenomen.  

 Joyce en Sjoerd geven aan Jaap door wat de tijdsplanning van de  
besluitvorming bij de Provincie en de Gemeente is, zodat daar rekening mee 
gehouden kan worden bij het inplannen van de Klankbordgroep (naar 
verwachting in maart). 
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4. Stand van zaken MER, Passende Beoordeling (en LER) 

 MER: Anouk is bezig om de hoofdstukken van het MER te vullen en neemt de 
onderzoeksresultaten gaandeweg in het MER op. Onderdelen die al in concept 
klaar zijn, zullen naar de Projectgroep worden gestuurd. Dit zal onderdeel zijn 
van het volgende Projectgroepoverleg (naar verwachting over 2 maanden). 
Vanuit de Provincie wordt aangegeven dat er geen aanvullende eisen/richtlijnen 
zijn te verwachten in het kader van het MER. 

 Passende beoordeling: alle effecten op de Natura 2000 gebieden zijn in beeld 
gebracht. Hierover heeft al overleg plaatsgevonden met Armand Lahaije en 
Mark Maessen van de Provincie. Hoewel de beoordeling heeft opgeleverd dat 
alleen voor het onderdeel stikstof problemen zijn te verwachten, kan de 
Provincie hier nog geen uitspraak over doen omdat het project zich nog niet in 
het vergunningentraject bevindt. Jaap neemt hierover nog contact op met de 
Provincie om tot een praktische modus te komen. 

 Er zal in maart een herhaald verzoek aan de Provincie worden gedaan in het 
kader van Prioriteit 1 (PAS) . Het eerder ingediende verzoek wordt nader 
onderbouwd en de invloed van de drie alternatieven in een reële worstcase 
situatie zal worden aangegeven. Dit is afgestemd met Leon Janssen van de 
Provincie. 

 Daarnaast zal voor het onderdeel stikstof ook de reguliere vergunnings-
procedure worden gevolgd. Tot 3 mol per ha is vergunning normaliter mogelijk, 
maar het gebied Maasduinen zit vooralsnog op slot tot juli 2018. 

 LER: Joyce bevestigt nogmaals dat een toelichting in het MER voor de 
Provincie voldoende is en er geen aparte LER opgesteld hoeft te worden. Jaap 
heeft vanmiddag overleg met de LLTB waarin dit wordt besproken. 
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5. Stand van zaken onderzoeken  
a) Archeologisch onderzoek 

 Hazenberg heeft een bureaustudie verricht. De Gemeente en de Provincie 
hebben het gebied vrijgegeven middels een selectiebesluit. 

b) Explosievenonderzoek 

 Het detectieonderzoek is uitgevoerd en de benaderingswerkzaamheden 
hebben plaatsgevonden. Een dieper gelegen object zal nog verwijderd dienen 
te worden in combinatie met de werkzaamheden voor de Haven.  

 Ron wijst er op dat voorafgaand aan de grondonderzoeken bij Rijkswaterstaat 
een melding ingediend had moeten worden. Voor zover dit nog nodig is, zal dit 
in het vervolg worden gedaan.  

c) Bodemonderzoek 

 Het bodemonderzoek is nagenoeg gereed. Jaap zal het concept rapport 
voorleggen aan Paul Meertens en Rolf Klockner van Rijkswaterstaat. 

d) Geotechnisch onderzoek/hydraulisch onderzoek 

 Er zal een apart overleg worden ingepland over de uitgangspuntennotitie (zie 
agendapunt 2).  

 In het kader van het hydraulisch onderzoek zijn er eerst oriënterende 
berekeningen in MapTable uitgevoerd om na te gaan of met de alternatieven 
voldaan kan worden aan de compensatievoorwaarden uit de Waterwet en of 
het dus reële alternatieven zijn. Ook zijn er taludsberekeningen gemaakt om te 
checken of de basisontwerpen goed zijn. De uitkomst hiervan is dat alleen het 
alternatief met de groene geul aangepast zal dienen te worden. Vervolgens 
zullen de definitieve berekeningen en analyses gemaakt worden rekening 
houdende met de nieuwe regelgeving. De natuurinrichting wordt meegenomen 
in de analyses. 

e) Flora- en Faunaonderzoek 

 Het verkennend natuuronderzoek heeft plaatsgevonden. Deze week wordt 
gestart met vervolgonderzoek (nadere veldverkenning) naar de vleermuis, 
bever en das om te kunnen bepalen hoe hier mee om dient te worden gegaan. 
Overleg met Das en Boom zal ook nog plaatsvinden. 

f) Milieuonderzoeken (waaronder geluid) 

 Het geluidsonderzoek is door de in 2012 gewijzigde regelgeving rondom de 
woonarken al in gang gezet. Onder andere wordt juridisch uitgezocht hoe hier 
het beste mee omgegaan kan worden. 

 De overige milieuonderzoeken zijn in afwachting van de invulling van de 
milieucategorie en de noodzakelijke en gewenste activiteiten die zullen gaan 
plaatsvinden. Dit wordt steeds duidelijker.  Adviesbureau Tonnaer wordt hier 
ook bij betrokken in het kader van de onderbouwing voor de Ladder Duurzame 
Verstedelijking. 

g) Verkeersonderzoek 

 De verkeerstellingen zijn in een relatief drukke periode voor de kerst 
uitgevoerd. Het resultaat wordt nog geanalyseerd door Goudappel Coffeng. 
Volgens Jaap heeft Goudappel het bij de Gemeente opgevraagde 
verkeersmodel van DHV nog niet ontvangen. Sjoerd onderneemt actie. 
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h) Hydrologisch onderzoek 

 Dit zal een beperkt onderzoek zijn en worden uitgevoerd nadat de 
plattegronden en dwarsprofielen min of meer definitief zijn. 

i) Hydraulisch onderzoek 

 Zie hiervoor bij d) en agendapunt 2. 
 
Het nautisch onderzoek (Marin) ontbreekt nog en zal worden gestart na de 
carnavalsweek. Tjeu geeft aan dat Rijkswaterstaat eigenaar is van de 
Rijksvluchthaven. De Gemeente is eigenaar van het overige havengedeelte. 
Rijkswaterstaat wil constructief meedenken in het kader van de Bpr- regeling. Jaap 
zal het nog op te stellen plan van aanpak van Marin voorleggen aan 
Rijkswaterstaat. 
 
Alle rapporten worden in concept naar de Projectgroep gestuurd. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
JDe 

6. Stand van zaken Bestemmingsplan waaronder Ladder Duurzame 
Verstedelijking 

 Met Rina Engelen van de Provincie heeft eerder contact plaatsgevonden over 
de Ladder. De CBS cijfers zullen mede als input indienen voor de Ladder. De 
meest recente CBS cijfers worden in juni verwacht. De behoefteonderbouwing 
van AVG en Teunesen zal in relatieve cijfers gepresenteerd worden vanwege 
bedrijfsgevoelige informatie.  

 Tonnaer heeft aangegeven dat met deze informatie de Ladder kan worden 
opgesteld. De Ladder wordt een losstaand rapport dat onderdeel is van de 
bestemmingsplantoelichting.  

 Het streven is om het voorontwerpbestemmingsplan in mei in concept gereed 
te hebben, zodat voor de zomer het voorontwerpbestemmingsplan en het 
concept MER ingediend kunnen worden. In het najaar volgen dan het 
ontwerpbestemmingsplan, het MER en de vergunningaanvragen. 

 
 
 

7. Communicatie (o.a. bijeenkomst Klankbordgroep) 

 De eerste bijeenkomst van de Klankbordgroep zal naar verwachting in maart 
2017 plaats kunnen vinden. 

 Er is regelmatig contact met de heer Burgman (bewoner kruispunt Hoofdveld - 
Hoogveld - De Groote Heeze) en dorpsraad Hejje Mojjer. 

 

8. Overige zaken 

 Tjeu vraagt aandacht voor de stabiliteit van de dam. Jaap antwoordt dat dit in 
het geotechnisch onderzoek nadrukkelijk wordt meegenomen. 

 

9. Rondvraag, vervolgafspraak en sluiting 

 Er zijn geen vragen voor de rondvraag. 

 Zodra zicht is wanneer de eerste (concept) resultaten klaar zijn, komt er een 
uitnodiging voor het eerstvolgende Projectgroepoverleg. 

 Jaap sluit de vergadering om 11.00 uur.  

 

 


